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رئیس سازمان شیلات ایران:  

اقتصـاد کیـش
سازمانآگهیها

44424999

سید حسین حســینی در دیدار با جمعی از صیادان و 
نمایندگان جامعه صیادی شهرســتان جاسک، افزود: 
خوشبختانه در این راســتا نگاه ویژه ای به شهرستان 
جاســک شده است که استقرار ســازه های زیستگاه 
مصنوعــی در آب های این شهرســتان و ایجاد مرکز 
بازســازی ذخایر آبزیان در این شهرستان نشان از این 

مهم دارد.
وی با بیان اینکه ذخایر آبزیان در دریا به شــدت تحت 
فشار است، تصریح کرد: در حال حاضر طبق کارشناسی 
های پژوهشکده و تحقیقات ذخایر قابل برداشت استان 
۱۸۰ هزار تن اســت که بالغ بر ۳۱۵ هزار تن در حال 
حاضر برداشــت می شــود که بیانگر فشار دو برابر بر 

ذخایر آبزیان است.
حسینی با اشاره به اینکه مجوز بیش از ۷ خدمت و ۷۰ 
زیر خدمت شیلای توسط سامانه الکترونیکی صدور 
مجوز صادر می شود، خاطرنشان کرد: خوشبختانه در 
سامانه سماک، به صورت تایید محور و براساس توان 

دریا و ذخایر موجود در حال حاضر صدور مجوزها به 
صورت الکترونیکی صورت می پذیرد.

معاون وزیر و رئیس سازمان شیلات ایران بر حرکت در 
مسیر تولید از طریق آبزی پروری تاکید کرد و گفت: دریا 
بر خلاف اسمش ذخایر محدودی دارد و تمام جهان از 
صید و صیادی به سمت آبزی پروری حرکت کرده اند.

حسینی بیان کرد: بی شــک اولویت در بهره مندی از 
فعالیت های شیلاتی چه در حوزه صید و چه در حوزه 

آبزی پروری با بومیان است و زمین هزار و ۲۰۰ هکتاری 
به شــهرک های کشاورزی جهت واگذاری به بومیان 

فقط واگذار شده است.
وی با تاکید بر اهمیت آمــوزش و ترویج از برگزاری 
دوره ای آموزشی و ترویج ویژه شهرستان جاسک خبر 
داد و افزود: مشوق ها و تسهیلات و حمایت های خوبی 
برای ورود جامعه صیادی از سوی شیلات درنظر گرفته 

شده است.

در حوزه صیادی و آبزی پروری اولویت
 بی شک با بومیان است

        اقتصــاد کیش -    معاون وزیر و 
رئیس سازمان شیلات ایران گفت: بی شک 
اولویت در بهره منــدی از فعالیت های 
شیلاتی چه در حوزه صید و چه در حوزه 

آبزی پروری با بومیان است.

49۰ شی تاریخی هرمزگان 
کارشناسی می شود

اقتصاد کیش-      مدیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی بندرلنگه گفت: 
۴۹۰ شی تاریخی مکشوفه توسط گمرک این شهرستان، برای کارشناسی دوره تاریخی 

به مرکز استان ارسال شده و بزودی کارشناسی می شود.
سید محمود صحراییان  افزود: حدود ۱۰ روز قبل تعدادی اشیاء تاریخی توسط گمرک 

بندرلنگه از درون بار یک مسافر خروجی به امارات متحده عربی بدست آمد.
وی ادامه داد: این اشــیاء تاریخی که شــامل ۴۹۰ قطعه انواع سکه، چاقو ضامن دار، ۲ 
قبضه سرنیزه، یک عدد باروت دان فلزی، یک دستگاه گوشی تلفن، یک عدد پوزه بند 
فلزی اسب، پلاک و انگشتر، سی و چهار قطعه انواع مدال، یک قبضه قداره، سه عدد 
ظرف مسی، یک جفت کفش تمام چرم و یک قبضه خنجر است که برای کارشناسی 
به اداره کل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری هرمزگان ارسال شده تا توسط 

کارشناس ارشد باستان شناسی بررسی و کارشناسی شود.
مدیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی بندرلنگه اضافه کرد: تعطیلی های هفته 
گذشته موجب شد روند کارشناسی و ارزش گذاری این آثار مقداری زمان بر شود و امید 
می رود به زودی این کار انجام گرفته و بتوان دوره تاریخی اشیاء مکشوفه را اعلام کرد.

تعرفه گذاری بر برداشت آب
 از خلیج فارس ضروری است

اقتصاد کیش-      استاندار هرمزگان گفت: همانطور که بر نام خلیج فارس تعصب داریم 
باید بر خود خلیج فارس نیز تعصب داشته باشیم از این رو با توجه به مزیت استان در 
برداشت آب، شیرین سازی و انتقال آن به سایر استان های  کشور و پسابی که وارد دریا 

می شود باید تعرفه ای برای این آب نیز لحاظ شود. 
مهدی دوستی در خصوص سفر رئیس سازمان محیط زیست کشور به بندرعباس، 
اظهار کرد: پالایشگاه ستاره خلیج فارس به دلیل تولید بنزین و گازوئیل با کیفیت، دارای 
اهمیت بالایی است چرا که سوخت تولیدی آن به عنوان سوختی پاک در همه جای 

کشور توزیع می شود و به محیط زیست از این حیث کمک می کند.
وی با اشاره به ظرفیت های زیست محیطی هرمزگان، تاکیدکرد: هرمزگان با اقلیم خاصی 
که دارد یکی از بزرگترین ژئوپارک های بزرگ دنیا اســت و از این حیث باید بیش از 

پیش مورد توجه قرار بگیرد.
نماینده عالی دولت در استان هرمزگان، تاکیدکرد: اگر به دنبال توسعه هستیم باید ارتباط 
انسان با توسعه و همچنین رابطه محیط زیست با توسعه را مشخص کنیم تا خود را 
به مولفه های محیط زیستی پایدار برسانیم البته هماهنگ سازی این مسئله کار دشواری 

است.
استاندار هرمزگان، عنوان کرد: ما تعصبی به درست روی خلیج فارس داریم و چراغ ما در 
این خانه می سوزد از این رو اساسا وظیفه هر نسل این است که ایرانی آبادتر را تحویل 
نسل بعدی بدهد و اگر قرار باشد برای خودمان جایگاهی در تاریخ ایران متصور باشیم 

باید آن جایگاه را با نقش خود در آبادانی کشور به دست آوریم.
وی ادامه داد: همانطور که بر نام خلیج فارس تعصب داریم باید بر خود خلیج فارس نیز 
تعصب داشته باشیم از این رو با توجه به مزیت استان در برداشت آب، شیرین سازی و 
انتقال آن به سایر استان های  کشور و پسابی که وارد دریا می شود باید تعرفه ای برای این 
آب نیز لحاظ شود که به حساب استان واریز شده و برای رفع عارضه یا ایجاد صنایع 

جدیدی برای بهینه سازی پساب استفاده کنیم.
دوستی خطاب به رئیس سازمان حفاظت محیط زیست کشور، عنوان کرد: در بحث 
عوارض آلایندگی اختلافاتی با بوشهر داریم و خواهش داریم در این حوزه به ما کمک 
کنید چرا که عوارض آلایندگی باید به استان هایی اختصاص یابد که درگیر آلایندگی 

هستند و قرار نیست کشور درآمدی در این حوزه داشته باشد.
استاندار هرمزگان خاطرنشان کرد: با توجه به موقعیت استراتژیک هرمزگان و راه داشتن 
به خلیج فارس و دریای عمان لازم است هرمزگان به عنوان مرکز پایش دریاها و سواحل 
تعریف و معرفی شــود و در این راســتا آمادگی داریم برای راه اندازی دانشکده.ها و 

پژوهشگاه ها همکاری کنیم.

استاندار هرمزگان:

به هنرمندان فعال، زمین برای احداث 
کارگاه صنایع دستی واگذار می شود

اقتصاد کیش-    مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی هرمزگان گفت: 
به هنرمندان فعال صنایع دستی که متقاضی دریافت زمین برای احداث کارگاه هستند، 

زمین واگذار می کنیم.  
محمد محسنی بابیان این مطلب، افزود: اعلام آمادگی می کنیم تا در واگذاری زمین به 

هنرمندان حوزه صنایع دستی همکاری کنیم.
وی این اقدام را در راستای سیاست های حمایتی مقام عالی استان از هنرمندان و تولید 
کنندگان صنایع دستی دانست و عنوان کرد: متقاضیان می توانند برای ثبت درخواست 

خود به اداره کل میراث فرهنگی یا معاونت صنایع دستی مراجعه نمایند.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی هرمزگان در پایان تاکید کرد: 

متقاضیان باید دارای یکی از مجوزهای سه گانه معاونت صنایع دستی باشند.

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی هرمزگان:

مجمع خیران هرمزگان در دوره 
جدید فعال تر می شود

اقتصاد کیش-    مدیرعامل مجمع خیرین هرمزگان گفت: این مجمع که تلاش دارد 
در همه زمینه ها به مردم خدمات رسانی داشته باشد در دوره جدید فعال تر عمل خواهد 

کرد.
بهرام پور اشــرف افزود: تلاش داریم در این دوره خدمت دهی بیشتری به محرومان 

داشته باشیم و نقش موثرتری در کاهش محرومیت ایفا کنیم.
وی ادامه داد: بســیاری از افراد دارای تخصص در زمینه های مختلف مثل پزشــکی، 

لوله کشی و بنایی می توانند زمان خاصی را به کارهای خیرخواهانه اختصاص دهند.
این مسوول، یکی از شاخه های فعالیت این مجمع را کمک رسانی در حوادثی مانند 

سیل و زلزله عنوان کرد.
مدیرعامل مجمع خیرین هرمزگان با بیان اینکه به تازگی این مســوولیت را بر عهده 

گرفته است، اضافه کرد: درحال جمع بندی برنامه های مجمع برای این دوره هستیم.
در حکم انتصاب بهرام پوراشرف که توسط رئیس هیات مدیره مجمع خیرین کشور 
صادر شــده، آمده است: امید است مطابق با بندهای ۳۱ تا ۲۳ اساسنامه در خصوص 
شــرح وظایف و ماموریت های مدیر عامل، همچنیــن انجام امور محوله با رعایت 
دستورالعمل های نمایندگی استانی مجمع خیرین کشور، در ترویج و توسعه فرهنگ 

ارزشمند عمل خیر اقدام شود.
توسعه فعالیت های مجمع در سطح شهرستان ها، دخالت نکردن مستقیم در امور اجرایی 
و همچنین بهره گیری از حمایت و پشتیبانی هلال احمر استان هرمزگان در اولویت 

فعالیت های اعضای هیات مدیره جدید خواهد بود.

مدیرعامل مجمع خیرین هرمزگان:

واحد تولید گازوئیل یورو ۵ پالایشگاه نفت
 ستاره خلیج فارس وارد مدار شد

اقتصاد کیش-    مدیرعامل شرکت نفت ستاره خلیج فارس گفت: واحد تولید 
گازوئیل یورو ۵ در این پالایشگاه هم اکنون وارد مدار شده که استانداردهای زیست 

محیطی را دارد.
علیرضا جعفرپور بروجنی  در آیین بهره برداری از ۱۰۲ پروژه زیســت محیطی 
افزود: پالایشگاه نفت ستاره خلیج فارس برای کشور دارای جایگاهی حیاتی است، 
برهمین اســاس مسائل توسعه ای با جدیت دنبال می شود و در اقدامی که از سال 
گذشته آغاز کردیم یک واحد تصفیه دیزل را آماده راه اندازی کردیم که به صورت 

آزمایشی وارد مدار شده و در انتظار افتتاح رسمی آن هستیم.
وی بیان کرد: در این مرحله حدود ۴۲ هزار بشــکه گازوئیل تولیدی نفت ستاره، 
تبدیل به گازوئیل یورو ۵ خواهد شد که استانداردهای زیست محیطی را دارد و 

گوگرد آن نیز زیر حد استاندارد است .
مدیرعامل شرکت نفت ستاره خلیج فارس اظهار کرد: نفت ستاره خلیج فارس با دارا 
بودن حدود ۲۰ درصد از ظرفیت پالایشی کشور، ۴۰ درصد بنزین کشور را تولید 

می کند که بنزین یورو ۵ بوده و از لحاظ سولفور حتی استاندارد بسیار بالایی دارد.
جعفرپور همچنین به مجوزهای محیط زیستی اشاره کرد و گفت: هیچ کس به دنبال 
این نیست که بدون مجوز کاری را شروع کند اما گاهی سخت گیری ها و یا زمان بر 

بودن فرآیندها، کارها را سخت می کند.
سال ۱۳۸۰ در پالایشگاه اصفهان، مستر پلن پالایشگاه کلید خورد که تقریبا این طرح 
۱۹ سال درگیر مسائل محیط  زیست بود و تعلل ها باعث شد برخی کشورها از ما 

جلوتر بزنند؛ حتی بنا داشتیم گازوئیل تولیدی در پالایشگاه اصفهان را که هشت 
هزار ppm گوگرد دارد را تصفیه کرده و به صورت تصفیه شده در کشور استفاده 

کنیم که این طرح نیز بعد از گذشت ۲۰ سال، پارسال افتتاح شد.
وی یادآورشد: باید کمی چابک تر عمل کرد، چرا که زمان برخی مجوزها بسیار مهم 
است و لازم است سازمان محیط  زیست در صدور مجوزها تسریع داشته باشند تا 

فرصت ها از بین نرود که از کشورهای همسایه عقب بیافتیم.

۳۳ هزار متر مربع از معابر شهر رمکان جزیره قشم 
آسفالت شد

اقتصاد کیش-       شهردار شهر رمکان از توابع بخش 
مرکزی شهرســتان قشم از آسفالت ۳۳ هزار متر مربع 
از معابر این شــهر با اعتبار ۱۰۰ میلیارد ریال توســط 

شهرداری خبر داد.
طاها ابراهیمی قشمی  افزود: آسفالت تمامی معابر شهر 
رمکان یکی از رویکردهای اصلی شهرداری و شورای 
اسلامی این شهر از ابتدای سال جاری تاکنون بوده است 
و با توجه به این موضوع عملیات آسفالت معابر این شهر 
با هدف بهسازی، بهبود عبور و مرور شهری و زیرسازی 
در خیابان های شهاب و خاتم الانبیاء )ص(، محله بلال و 

شهرک توحید انجام شده است.
وی با اشــاره به ضرورت اجرای طرح آسفالت تمامی 
معابر این شــهر گفت: شهرداری رمکان از ابتدای شهر 
شــدن رمکان، خدمات  رسانی به شهروندان در حوزه  
های مختلف را به صورت ویژه در دستور کار قرار داده 
است که به درخواست شهروندان و بر اساس ضرورت، 
عملیات آســفالت معابر اصلی و فرعی شــهر یکی از 

اولویت  های شهرداری به شمار می  رود.
شهردار رمکان توضیح داد: در ۱۸ ماه گذشته و از ابتدای 
شــهر شدن رمکان تاکنون بیش از ۷۵ هزار متر مربع از 

معابر این شهر آسفالت شده است.
ابراهیمی قشمی با تاکید بر نیاز ضروری آسفالت معابر 
این شهر اضافه کرد: با توجه به وسعت شهر رمکان هنوز 
معابر خاکی زیــادی در بافت قدیم و به خصوص در 
شهرک های این شهر وجود دارد که نهضت آسفالت با 

هدف اصلاح چهره شهر، روان  سازی آمد و شد وسایل 
نقلیه، تامین آرامش و آسایش شهروندان ادامه خواهد 

یافت.
وی با اشــاره به بهسازی و آسفالت خیابان شهاب این 
شــهر اظهار کرد: عملیات زیرسازی، جدول گذاری، 
جمع  آوری آسفالت قبلی و آسفالت مجدد این خیابان به 
مساحت ۱۲ هزار متر مربع انجام شده و جدول گذاری 
جدول گذاری رفیوژ میانی و روشــنایی این خیابان که 
ورودی شهر از سمت سوزا می باشد نیز به زودی آغاز 

خواهد شد.

شــهردار رمکان به برنامه های آینده این شــهرداری و 
شورای اسلامی این شهر در سال جاری اشاره و اعلام 
کــرد: روند اجرای فعالیت های عمرانی این شــهر با 
رویکرد تحقق اهداف مدیریت شهری در راستای تامین 
رفاه و جلب رضایت مندی شــهروندان در دستور کار 
قرار گرفته و با نظر مثبت اعضای شورای اسلامی شهر 
رمکان، در کنار آسفالت معابر، احداث پارک به مساحت 
۱۵ متر مربع، ساماندهی خورها، احداث ساختمان آتش 
نشــانی و تجهیز ناوگان خدمات شهری از مهمترین 

برنامه های شهرداری در سال جاری خواهد بود.

جابه جایی بیش از چهار هزار مسافر 
در مسیر دریایی بندر شهید باهنر به شارجه

اقتصاد کیش-    مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق هرمزگان گفت: چهار 
هزار و ۴۴۰ مســافر از ابتدای ســال جاری تاکنون در مسیر دریایی بندر شهید باهنر به 

شارجه امارات جابه جا شدند.
حمیدرضا محمد حسینی تختی در این خصوص اظهار کرد: مسیر دریایی بندر شهید 
باهنر به بندر شارجه در ترابری های بین المللی در ۲ ماهه امسال با افزایش ۳۸ درصدی 

نسبت به سال گذشته روبرو بوده است.
وی بیان کرد: مســافت این ســفرهای دریایی در مســیر بندرعباس به شارجه ۱۳۰ 
مایل دریایی )۲۴۰ کیلومتر( اســت که امکان ۱۱ ساعت دریانوردی در پهنه آب های 

خلیج فارس را برای مسافران فراهم می کند.
مدیر بندر شهید باهنر اظهار کرد: از ابتدای سالجاری تاکنون با روند صعودی در ترابری 
مسافر در مسیرهای داخلی و بین المللی، در مجموع ۹۶۷ هزار و ۱۷۰ مسافر از مسیر 

بنادر شرق استان رفت  و آمد کرده اند.
محمد حسینی تختی یادآورشد: بیش ترین آمار ثبت شده در مسیر دریایی بندر شهید 
حقانی به شــهید ذاکری )قشــم( و هرمز با ۶۳۹ هزار و ۹۳ مسافر بوده که در مقایسه با 

مدت مشابه سال گذشته ۱۲ درصد افزایش داشته است.
وی گفت: در جزیره هرمز نیز ۳۲۳ هزار و ۶۳۷ مسافر از طریق بندر شهید باهنر به بنادر 

شهید حقانی و شهید ذاکری )قشم( جابه جا شده که ۲۹ درصد افزایش داشته است.
مدیر بنادر و دریانوردی شرق هرمزگان، با بیان اینکه رفت و آمد در مسیرهای دریایی به 
شرایط جوی مناسب سفر بستگی دارد، تاکید کرد: هموطنان از هرگونه تردد غیرمجاز 
و ناایمن خودداری کرده و برای اطلاع از سفر به سامانه خبری بندر شهید باهنر مراجعه 

و یا با تلفن گویا ۳۱۱۱ تماس بگیرند.
بنادر شرق استان هرمزگان با دارا بودن جاذبه ای تفریحی و گردشگری همه ساله پذیرای 
خیل زیادی از مســافران و گردشگرانی است که در مسیرهای دریایی این بنادر رفت 

و آمد می کنند.
بندرهای شهید باهنر، شهید حقانی، پشت شهر، نخل ناخدا، کریان، تیاب و کلاهی، 
سیریک و جاسک به مرکزیت بندر شهید باهنر جزو بندرهای شرق هرمزگان محسوب 

می شوند.
بندر شهید باهنر، خود از بنادر چند منظوره قدیمی استان و سومین بندر ترانزیتی کشور 
است که با داشتن ظرفیت های مهم در زمینه صادرات و واردات و مسافرت های خارجی 
با کشتی های مسافری به کشورهای حوزه خلیج فارس نقش بی بدیل در توسعه این 

منطقه دارد.


